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NR. 283/ 17.09.2021 

Proces verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Local Dor Mărunt din data de 16 septembrie 2021 

 

 Sedința ORDINARĂ a Consiliului Local al comunei Dor Mărunt a fost convocată prin Dispoziția 

primarului comunei Dor Marunt nr. 350/10.09.2021, in conformitate cu prevederile art 133 alin (1) și art 134  alin 

(1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, pentru data de 16.09.2021, ora 10.00, la sediul primăriei 

Dor Mărunt. 

La ședință participă  domnul Primar Ion IACOMI, secretarul general al comunei, Vatafu Constantin 

Alecsandru, consilierii locali in functie. Sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali care formează Consiliul local Dor 

Mărunt.  

 

            Președintele de ședință, domnul Ioan TUDOR, dă citire ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de  03.08.2021. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de burse și a cuantumului burselor pentru elevii din 

învățământul preuniversitar de stat pentru anul 2021. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice navetiste pe 

luna iunie, anul 2021. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unui sprijin financiar Parohiei Sfântul Gheorghe din comuna 

Dor Mărunt. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modalității de plată pentru operarea serviciului de salubritate. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a serviciului de salubritate. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adițional nr. 5  la contractul de execuție lucrări nr. 580/2018 

privind obiectivul de investiții ”Modernizare străzi prin asfaltare în com. Dor Mărunt, satele Dor Mărunt, Dâlga 

și Ogoru”. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea actelor adiționale la contractele de concesiune cu C.M.I. Donescu Cristian 

– Casius, C.M.I. Ungureanu Delia, Brotac Medical Center SRL și  Brotac Medical Labor Farm SRL. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor tehnico – economice pentru lucrări de reparații curente 

obiective de interes public. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021.  

11. Diverse. 

Se supune la vot: voturi pentru: 15 /  Împotrivă _-_ / abtineri _-_/. 

•  

Punctul 1: Aprobarea procesului verbaal al ședinței ordinare din data de  03.08.2021. 

Președintele de ședință prezintă consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare  din 03.08.2021. 

 Nu sunt discuții. Procesul verbal este aprobat în unanimitate. 

•  

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de burse și a cuantumului burselor pentru elevii 

din învățământul preuniversitar de stat pentru anul 2021. 

 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

-Secretarul general: Se vor acorda 78 de burse de merit pentru elevii școlii Dor Mărunt și 39 de burse de 

merit școlii Dâlga.  

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice 

navetiste pe luna iunie, anul 2021. 
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 Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

 Nu sunt discuții. 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unui sprijin financiar Parohiei Sfântul Gheorghe din 

comuna Dor Mărunt. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiilor de specialitate.  

Ion IACOMI, primarul comunei: Propun acordarea sumei de 30 mii lei pentru lucrări de reparații la Biserica Sf. 

Gheorghe – respectiv reparați turlei bisericii care se aflăîntr-o stare avansată de degradare.   

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modalității de plată pentru operarea serviciului de salubritate. 

 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Ion IACOMI: Avem de ales între taxa și tarif. Eu propun să avem tarif deoarece la taxa vom fi nevoiți să plătim pentru 

toți cetățenii comunei Dor Mărunt, indiferent dacă aceștia mai locuiesc sau nu în comună. Poate un cetățean pleacă 7 

luni din comună. Ce facem, îi luăm banii pe gunoi? Sunt localități care au acumulat datorii foarte mari din cauza 

modului de tarifare. La tarif plătim cantitatea de gunoi ridicată de la cetățeni. De aceea am optat pentru tarif. Cele mai 

multe localități din zona noastră au optat pentru tarif. 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a serviciului de salubritate. 

 

 Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate. 

- Tudor Nicolae:  Funcționează serviciul ăsta?  

- Ion Iacomi: Da.  

- Tudor Nicolae: De zece ani e proiectul ăsta. 

- Ion Iacomi: Da. Și l-au terminat acum vreo 3 ani. Sunt 4 zone în județ iar zona 4 a fost contestată, zonă 

din care facem și noi parte. Anul ăsta au reluat licitația 

 Proiectul este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adițional nr. 5 la contractul de execuție lucrări nr. 

580/2018 privind obiectivul de investiții ”Modernizare străzi prin asfaltare în com. Dor Mărunt, satele Dor 

Mărunt, Dâlga și Ogoru”. 

 

 Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate. 

 Ion Iacomi: Aprobăm actul adițional nr. 5 la contractul de asfaltare în urma modificărilor intervenite.   

           Proiectul este adoptat în unanimitate 

•  

 

Punctul 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea actelor adiționale la contractele de concesiune cu C.M.I. 

Donescu Cristian – Casius, C.M.I. Ungureanu Delia, Brotac Medical Center SRL și  Brotac Medical Labor Farm 

SRL. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate. 

Secretarul general: Toate actele adiționale vor cuprinde un nou punct prin care se specifică obligațiile privind normele 

de protecție la incendiu, respectiv acestea cad în sarcina concesionarului. Am primit și amenda la I.S.U. din cauză că nu a 

fost specificat expres în contractul de concesiune.  

          Proiectul este adoptat în unanimitate 
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•  

 Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor tehnico – economice pentru lucrări de 

reparații curente obiective de interes public. 

 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate 

 

Ion Iacomi: avem două devize de lucrări de reparații de la Școala Gimnazială Dor Mărunt. Unul pentru 

schimbarea lămpilor de ilumint și pentru reparația gardului de la Școala Corp B, ați văzut și dvs cum arată. 

Tudor Nicolae: Ce lămpi puneți acolo? 

Ion Iacomi: lămpile din sălile de clasă. Nu mai luminează așa cum trebuie. 

Enache Veronica: Se vede diferența între o sală cu lumină bună și cele pe care le avem. În primul rând văd 

copiii la tablă mai bine. 

Tudor Nicolae: Totuși școala se face ziua. 

Enache Veronica: E ziua dar bate soarele atât de tare încât suntem nevoiți să tragem draperiile. 

 

Proiectul este adoptat în unanimitate 

•  

12. Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate. 

 Punctul 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021.  

 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate 

 

 Ion Iacomi: Luăm banii de la construcția grădiniței Dâlga pentru că s-a anulat licitația din cauza ofertelor 

neconforme și îi alocăm pentru lucrările de reparații de la școala Dor Mărunt. Noi vom relua licitația dar nu 

mai e timp până la sfârșitul anului. Am avut doi ofertanți care au depus oferete dar niciunul nu a depus 

conform cerințelor. Construcția grădiniței se face prin Ministerul Educației și din păcate a mers foarte greu. La 

Grădinița Bărzeni, lucrările prin PNDL au mers foarte repede. Și nu suntem singurii în această situație. Mai 

sunt câteva localităși din județ în aceeași situație. 

 Proiectul este adoptat în unanimitate. 

 

 Punctul 11. Diverse. 

 Herea Mihăiță: Am și eu o problemă. Am depus în 2018 o cerere pentru a cumpăra terenul de sub clădirea 

pe care o dețin în proprietate în complexul de spații de lângă primărie.  

 Ion Iacomi: Eu știu despre ce e vorba și nu e prima dată când discutăm. De câte ori am încercat să facem 

ceva am întâmpinat probleme de la unul din locatari. Noi vrem să dăm terenul însă trebuie să angajăm o lucrare 

cu un cadastrist iar acei bani trebuie recuperați. Și nu e o lucrare simplă de împărțire a loturilor. Trebuie să 

luăm o decizie în acest sens  

 Secretarul general: Mai e o problemă cu echipa de fotbal. Pentru a putea participa în competițiile din județ, 

jucătorii trebuie să se testeze înainte de meci dacă nu este vaccinat. Un teste costă 40 și ceva de lei.  

 Tudor Nicolae: Testul se face o dată la două săptămâni. Practic se face o dată la două meciuri.  

Enache Veronica: Trebuie să facem o campanie de informare ca jucătorii să se vaccineze. Facem și economii la 

buget.  

Consilierii sunt de acord în unanimitate cu efectuarea de teste pentru jucătorii de fotbal iar primăria să 

deconteze aceste teste.  

- Președintele de ședință, domnul Tudor Ioan, întreabă dacă mai sunt alte probleme. Nu mai sunt. 

- Domnilor consilieri, permiteți să declar ședința închisă. 

 

                         Președinte de ședință  

                                Ioan TUDOR                                                           Secretar general 

      Constantin Alecsandru VĂTAFU 


